
 
 

 

                             8 Million New Yorkers,  
1 Card for All of Us 

Apply today! 

 
 
Dear Community Partner, 
Do you and your members have your IDNYC? Get yours today to enjoy this great city. 
 
IDNYC is New York City’s FREE government-issued ID card for all NYC residents 14 years of age and older. 
Immigration status does not matter. As Mayor de Blasio has said, “IDNYC is a pocket-sized expression of 
a hugely powerful message—this is a city for everyone.”   
 
In just over a year, more than 860,000 New Yorkers - 10 percent of the city! -  have their IDNYC.  

HERE’S WHY THEY LOVE IT 

• IDNYC is  a prescription drug discount card, a library card, and is accepted as proof of identity 
and residency by NYC agencies, including the New York Police Department.  

• Discounts on tickets to movies, Broadway shows, live performances, NYC attractions, sports 
events, Six Flags Great Adventure, Luna Park in Coney Island, and more.  

• Free one year memberships at 40 cultural institutions including museums, botanical gardens, 
and zoos. 

• Discounted memberships to YMCA locations and NYC Parks Department recreation centers. 
• A 15% discount on CitiBike annual memberships. 
• A 5% discount at Food Bazaar grocery stores. 
• Check out the full list of IDNYC benefits here. 

IT’S EASY TO APPLY! 

• What to bring: The IDNYC interactive Document Calculator  will explain what you need to apply. 
IDNYC accepts a wide variety of documents as proof of identity, including the New York State 
DMV Driver’s License, U.S. and foreign passports, NYS Benefits Card, and more. 

• Where to go: Same day appointments are available across the city at most of our 27 enrollment 
centers.  Click here for a full list of IDNYC’s enrollment center locations and our interactive map. 

• It only takes about 10 minutes to enroll: Click here to make your appointment today! 

                        IDNYC  @IDNYC                      ID.NYC 
    

For more information, visit nyc.gov/IDNYC or call 311  
 

http://www.nyc.gov/benefits
http://www1.nyc.gov/site/idnyc/card/documentation.page#_blank
https://www1.nyc.gov/site/idnyc/card/locations.page
https://www1.nyc.gov/site/idnyc/card/make-an-appointment.page
https://www.facebook.com/iamidnyc
https://twitter.com/IDNYC
https://www.instagram.com/id.nyc/


 
 

 

           800 萬紐約市居民 

一卡同享 

今天就來申辦! 

社區伙伴，您好： 
您和您的成員（或是客戶）有紐約市民卡了嗎？即刻申辦，享受這美妙的大都會吧！ 

紐約市民卡 （IDNYC） 是紐約市政府發行的免費政府照片證件。無論移民身分，所有 14 以上的

紐約市居民均可申辦市民卡。紐約市長白思豪 （Bill de Blasio） 表示：「可隨身攜帶的市民卡

含有重大意義：紐約市是屬於大家的城市。」 

 

在短短的一年內，已有超過八十六萬紐約市居民獲取了市民卡，即百分之十的紐約市居民。 

大家喜愛市民卡的原因 
• 市民卡是處方藥折扣卡、圖書館卡、也是所有市政府部門皆接受的有效證件，包括紐約市

警察局 

• 各種門票折扣，例如：百老匯演出、現場演出、紐約市觀光景點、運動活動、以及 Six 

Flags、康尼島的 Luna Park 等遊樂園 

• 於 40 間博物館、植物園以及動物園獲取一年免費會員 

• YMCA 與紐約市公園及悠閒中心之會員費打折 

• CitiBike （自行車）會員享 15% off  折扣 

• Food Bazaar 超市買菜享 5% off 折扣 

• 若欲了解更多福利，請上網瀏覽此網站. 

 

申請手續簡單快捷！ 
• 攜帶哪種證件？市民卡證件計算器將會解釋申請時必須帶哪些證件。 

IDNYC 接受各種證件為有效整件：包含紐約州駕照、美國及外國護照、紐約州健

保卡，以及更多。 
• 去哪申請？於紐約市內 27 個據點，當日預約即可申辦。點此查看紐約市民卡申辦據點的

地點以及互動式地圖。 

• 只需十分鐘就能申辦：點此預約！ 

若欲更多信息, 請上網瀏覽: WWW.NYC.GOV/IDNYC 或致電 3-1-1 

http://www1.nyc.gov/site/idnyc/benefits/benefits.page
http://www.nyc.gov/IDNYC
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